
                                                                                           Gliwice, 20.05.2025 r.  

 

           Sz. P. 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

Dotyczy BR.0003.34.2025 

 

Za kilka miesięcy zapewne przywitamy zimę. 

Czas szybko leci. 

Na początku tego roku poruszałem w korespondencji problem z odśnieżaniem 

odcinka trasy rowerowej od ul. Jesiennej przez mostek nad Kłodnicą i dalej               

do ul. Kujawskiej. 

W udzielonej odpowiedzi z dnia 20.01.2025 r. otrzymałem między innymi 

informację że: 

„W związku z powyższym, Wydział Usług Komunalnych wystosuje 

korespondencję do Zarządu Dróg Miejskich w Gliwicach z prośbą o 

przeanalizowanie czy jest możliwość, aby fragment drogi dojazdowej …… 

objąć statusem dróg wewnętrznych, a tym samym utrzymaniem zimowym”. 

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- jakie nastąpiły ustalenia?  
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